
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 128
Er ministeren enig i, at hestemøg kan være en væsentlig kilde til energi, og
vurderer ministeren, at det er en miljømæssig forsvarlig måde at håndtere he-
stemøg på? Er ministeren enig i, at der er et stort uudnyttet potentiale til op-
varmning ved brug af hestemøg, og at den nødvendige teknologi til at udnytte
potentialet allerede er tilstede i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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